
Wtoctawek, 30. 03.zOZt

El2bieta Rutkowska

Radna Rady Miasta

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent M iasta Wtoctawek

W imieniu mieszka6c6w osiedla przy ulicy Rysiej proszq o remont

chodnika na tej ulicy. Wprawdzie wzdtu2 osiedla jest nowy chodnik, ale

mieszkaricy muszE przej6i dalej w stronq ulicy Wienieckiej Iub w stronq ulicy

Rolnej, a niestety liczne nier6wno6ci na starej czqSci chodnika powodujq

gromadzenie siq wody itworzq siq liczne katu2e, kt6re nie pozwalajq przej6d i

nie przem oczyiobuwia. Mieszkaficy zwracajq tez uwage na fakt, ie ulice Rysia i

Rolna staty siq bardziej uczqszczane ze wzglqdu na wybudowanie odkrytych

basen6w idu2q popularnoiciq Parku na Stodowie.
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